

An English-speaking tour conductor will accompany the tour.

本行程有會說英語的領隊同行。

Points of the tour

- 1.Attend an exclusive illumination event held at the traditional village of Shirakawago "Minkaen" Outdoor Museum. This is your chance to admire the fairytale scenery of the snow-dusted thatched roof village.
- 2.On Sunrise Tours, participants will also be taken to an outlook point from which all of Shirakawago Village can be seen. Look forward to seeing the epitome of the area's scenery.
- 3. This popular tour is limited to 2 days only. Don't miss out on this great opportunity!

行程推薦點

- 1. 白川鄉野外博物館民家園舉辦夜晚點燈活動時,本公司特別包租會場。 前往覆蓋上白雪的合掌屋聚落參觀這個時期才看得到的點燈絕景。
- 2.相信您一定看過白川鄉合掌屋聚落的照片或風景明信片吧?本行程 會帶您登上展望台, 眺望童話般的合掌屋聚落全貌喔!!
- 3.本行程限日期。且出團日期僅設定2天。敬請把握機會!









金澤出發/到達

7.500 JPY/ 人數 人數 B終受理日/時間





Minimum Departing from Nagova 10 Departing from Kanazawa 10 required Departing from Takayama 10 By 15:00 two days before Reservations possible until the departure date

名古屋出發/到達 10人 コ煌 10人 澤 出發/ 到達 10人 山 出發/ 到達 10人

How to Search this product on GENESIS SYSTEM

- 1. Category : Tours
- 2. Choose departure date(Departing) 3.Departs from 3
- NAGOYA / KANAZAWA / TAKAYAMA
- 4. Keywords:

BUS1C22911CCA (NAGOYA) BUS1C23051CCA (KANAZAWA) BUS1C22851CCA (TAKAYAMA)

Itinerary							旅程說明					
Round-trip from Nagoya		Round-trip from Kanazawa Tour Code BUS1C23051CCA		Round-trip from Takayama Tour Code BUS1C22851CCA		名古屋 出發/ 到達 Tour Code BUS1C22911CCA		金澤 出發/到達 Tour Code BUS1C23051CCA		高山 出發/ 到達 Tour Code BUS1C22851CCA		
time	schedule	time	schedule	time	schedule	時間	旅程	時間	旅程	時間	旅程	
10:00	Depart from the Bus Reception Counter in the ESCA underground	13:00	Depart from JR Kanazawa Station West Exit Group Bus Platform	15:00	Depart from Takayama Station (Takayama Station JTB Ace Desk)	10:00	從名古屋站太閤通口 ESCA地下街 團體巴士報到櫃台	13:00	從JR金澤站西口團 體巴士乘車處前 出發	15:00	從高山站前(高山站前JTB公司 ACE旅遊服務台)出發	
	shopping mall near Nagoya Station Taiko-Dori Exit			15:15 16:30	Hida-Takayama Festa Forest Museum At any time of the year visitors to this facility can experience the atmosphere of the Takayama Festival, one of Japan's three great festivals. Try using traditional	11:00	出發 在 土岐Premium			15:15 \ 16:30	飛驒高山 祭之森 Museum	
11:00 12:45	Shopping at Toki Premium Outlets	15:00 { 16:30	Sightseeing in Takayama			12:45	Outlets(暢貨區) 參觀購物	15:00 { 16:30	自由參觀。高山地區		祭之森Museum 是位於地底洞窟內的 博物館,是遊客認識 日本三大祭一高山祭的 最佳地點。洞察時使 中 神轎、大太鼓、日本傳 神轎、大太鼓、日本傳	
14:45 16:15	Sightseeing in Takayama					14:45 { 16:15	自由參觀 高山地區					
17:15 ~ 18:35 17:30 ~ 18:50 Dinner with Local Ingredients & Shirakawago Observation Deck Enjoy dinner in a restaurant located at the observation deck, which is the site of the famous outlook over the				_	Japanese marionettes. Participants can also experience baking their own salted senbei rice crackers, a traditional taste of Takayama.	17:15 ~ 18:35 17:30 ~ 18:50 享用使用當地食材的晚餐+眺望白川鄉合掌屋聚落 相信悠一定看過白川鄉合掌屋聚落的照片或風景明信				統工藝的機關人偶等, 可供遊客參觀在此還可 以體驗烤高山傳統口味 的鹽味仙貝。		
villag	village featured in countless photos and posters. Admire the scenery on your own after the meal.				7:30 Shirakawago 般的合掌屋聚落全貌。餐後請各自參觀。 Observation Deck				17:30 18:00	白川鄉合掌屋展望台		
	18:50 ~ 19:50		19:00 ~ 20:00		18:15 ~ 19:15		18:50 ~ 19:50		19:00 ~ 20:00		18:15 ~ 19:15	
Adm	Shirakawago "Minkaen" Outdoor Museum Exclusive Illumination Event Admire the fairytale scenery of the snow-dusted traditional Japanese architecture during this illumination event.						白川鄉民家園夜晚包租點燈活動請您參觀覆蓋上白雪的合掌屋聚落。特別是夜晚點燈後,特別浪漫夢幻。					
22:30	Arrived at Nagoya Station	21:00	Arrive at Kanazawa Station	20:15	Arrive at Takayama Station	22:30	抵達名古屋站	21:00	抵達金澤站	20:15	抵達高山站	

Meeting Points and Times 集合地點・時間

Line

Nagoya 名古屋

Kanazawa 金澤 The group bus stop at the west gate of JR Kanazawa Station

JR金澤站西口團體巴士乘車處前

團體巴士報到櫃台 ESCA underground shopping mall ESCA Center Plaza Bic Camera ABC-MART McDonald's -UNIQLO KIOSK MEETING POINT To underground-shopping mall 集合地點 JR Nagoya Station Shinkansen

The Bus Reception Counter in the ESCA underground

shopping mall near Nagoya Station Taiko-Dori Exit

名古屋站太閤通交流道出口 ESCA地下街

MEETING POINT Group bus station Taxi stand P Entrance to Kanazawa Station IR-Ishikawa-Railway JR Hokuriku Entrance to Kenroku-<u>en</u> (east entrance) Hokuriku Shinkansen

Takayama 高山 14:50

Takayama Station JTB Ace Desk 高山站前JTB公司 ACE旅遊服務台



Tour Conditions

- Planning Company: JTB Japan Travel Corp. Address: 2-3-11 Higashi Shinagawa, Shinagawa-ku, Tokyo Japan Tourism Agency Registered Travel Agent (No. 1955)
 This plan is not for the 32nd Shirakawago Light Up event.
 Please go to the meeting location on your own. At reception, please show your reservation confirmation sheet, a printout of the reservation confirmation e-mail, or show the e-mail on your mobile device screen to staff.
- sneet, a primitout of the reservation confirmation e-final, or show the e-main of your mobile device screen to staff.

 4. Depending on the number of participants a mid-sized bus or taxi van may be used. Depending on operational circumstances, certain tour dates may be cancelled, or tour operation may cease entirely. Please note that public transportation services may be delayed by traffic congestion and inclement weather. Even if customers are late due to public transportation delay, no refunds will be given, and no compensation will be given for accommodation costs, transportation costs, or telecommunications costs arising from missed transportation.

 5. Seats are assigned for both the outbound and return trips. Please leave the seating arrangements to us. Seating requests cannot be accepted. Parties may be separated during seating if the need arises. Thank you for your understanding. Ages of child participants is calculated based on how old they will be onthe day of the tour (children age 2 and younger may not participate). Snoking is not allowed on board. Passengers are responsible for their own valuables. Please refrain from conversing on cell phones on the bus.

 6. The weather will be extremely cold, and the footing may be slippery. Please be sure to wear shoes with traction or boots which cover the ankles, and wear warm winter clothing. The temperature on the day of the tour averages around 3°C to -5°C. We recommend bringing gloves, a scarf, earmuffs, etc. Many shops in Takayama may be closed for winter.

 7. Thick fog or other inclement weather may obstruct the view from the Shirakawago Observation Deck.

12:50

- for your understanding.

 8. During the tour, please follow the instructions of the tour conductor, as well as all itinerary times. Please stay with the group. Participants who do not arrive in time for departure will need to arrange and pay for their own transportation to their next destination. Also, even if the return time is greatly delayed due to road conditions or other factors, no compensation will be provided for accommodation costs, meal costs, taxi costs, or any other expenses. Thank you for your understanding.

 9. <all>
 9. <all

 9. <all>
 9. <all

 9. <all>
 9. <all

 9. <all>
 9. <all

 9. <all>
 9. <all>
 9. <all>
 9. <all>
 9. <all>
 9. <all>
 9. <all

Cancellation Fees

8 to 10 days before travel date: 20%, 2 to 7 days before: 30%, one day before: 40%, same day: 50%, cancellation after start of travel or no-show without before notice: 100%

- - . 當天白川鄉展望台可能受濃霧等影響無法觀景。(本行程僅會前往,恕不保證可觀景) . 行程中請務必依領隊指示,遵守歸隊時間。請注意: 並且配合團體一起行動,謝謝合作。請注意: 未趕上出發時
 - · 17在下時仍必於可將有小 逆犬 9時時時间。 韓田左。 近日正日曲匯 一起 1 刺,而而日 1 下。明正念:不在上山 3 所 阿的客人,必須請您自己安排(自費)其他交通工具返回目的地。 另外:因交通路况等因素導致回程抵達時間大 幅延選,導致您必須另外支付住宿費、餐費。計程車費等相關費用時,本公司一概不負責, 《ALL》本行程不含午餐。 《從名古區 8 金澤》 月時會配合行程的順序較早用餐(約17:00左右)。 菜單如下: 飛驒牛肉朴葉味噌之食(內容包含飛驒牛肉朴葉味噌、三角豆腐、飛驒薔麥麵、虹鳟的甘露煮、山野
 - 菜單如下: 飛驒牛肉朴葉味噌定食(內容包含飛驒牛肉朴葉味噌、三角豆腐、飛驒蕎麥麵、虹鳟的甘露煮、山野菜2種、含黑米的白飯、味噌湯、日式醬菜)。
 *恕無法對應素食餐等有飲食限制的餐點。當天的當天進貨狀況而定,如有變更,敬請見諒。大人、兒童提供同一種菜單。請注意,當天未享用晚餐的客人,亦無法對應退費事宜,敬請見諒。
 <從高山、本行程不含晚餐。建議參加前自備或在祭之森Museum的商店內購買。此外,附飛驒牛肉串兌換券(1)人附1張,僅限當天可兌換,限1次)。可在白川鄉展望台的商店兌換。遭失(包含失竊)時,恕不再補發。請注意。除飛驒牛肉串外,恕無法兌換其他商品。此外,當天未兌換的客人,亦無法對應退費事宜,或請見諒。
 - 10.使用的巴士公司: 名鐵觀光巴士(名古屋)/北陸鐵道或北陸交通或石川近鐵齣租車(金澤)/濃飛乘合自動車(高山)。
 - 8~10天前・・・20%、2~7天前・・・30%、前一天・・・40%、当天・・・50%、旅程開始之後解約或無故不參加・・・100%

- 1.【企劃實施公司】株式會社JTB國內旅行企劃 地址:東京都品川區東品川2-3-11 登錄編碼:觀光廳長官登錄旅行業第1955號
- 本方案非第32次白川鄉夜晚點燈活動。
- 4. 当人来书第22人日刊游校院面超后到。
 3. 本方案是講您自行前往集合地點報到的自由行方案。辦理報到時,請出示事先列印出來的預約確認證明,或出示手機上的預約確認證面。
 4. 當天會視參加人數決定使用車輛(中型巴士、9人座計程車等車型均有可能)。本方案原本設定的可預約日期,可能
- 受殷施的營業狀況或休息日等影響而臨時取消預約系統上顯示的日期,敬請見諒。當天前往集合地點所搭乘的 公共交通工具可能受路況或惡劣天氣等影響而誤點。即使因為公共交通工具誤點導致您趕不上集合時間,亦無 法要求退還團費;此外,因上述影響導致您因此必須另外支付住宿費、交通費、通訊費等費用時,本公司或相
- 法要求退還團實;此外,因上她影響學取您內瓜必須为外又以其相與一次四級一個的原文與人物。 不可以 關單位一概不負擔,敬請見該。 5. 去程、回程的巴士座位一律為指定席。車內座位由本公司安排。恕無法事前指定座位。此外,同組客人有 時 無法安排相鄰的座位,敬請見該。實歲0~2歲幼兒恕無法參加。年齡以行程出發日當天的年齡為準。巴士內全 面蒙菸。貴重物品請自行保管。請注意: 在車內請盡量避免使用手機通話。 6.當地相當寒冷,且地面容易打滑,建議您穿著不易滑倒的鞋子和保腹衣物來參加。當天的平均溫度只有3℃~零 不完全十一 為每個也無工在、個出、日單坐面低來魚加。鐵注音: 為山地區於名店家會在冬季暫時停止營業。
- 下5℃左右。建議您自備手套、圍巾、耳罩等配件來參加。請注意: 高山地區許多店家會在冬季暫時停止營業。